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Memo 

 
 
Aan : Aan de werkgroep Duurzaam Overbetuwe 

Van : Dimitri Horsthuis - Tangelder 

CC : A. Hollander en P. Jaarsma 

Ons kenmerk : 19int00349 

Datum : 24 januari 2019 

Betreft : eerste opzet werkconferentie WDO 

 

 
Conferentie Duurzaamheid 

 

Aan de werkgroep Duurzaamheid 

 

Inleiding 

Op 13 november 2018 heeft de raad een motie aangenomen waarin is besloten de raadswerkgroep 

Duurzaam Overbetuwe te continueren met als opdracht een werkconferentie te organiseren. 

De tekst van deze motie luidt als volgt: 

 
De raad voornemens is om: 
A. De Raadswerkgroep Duurzaam Overbetuwe (WDO), zoals deze op 12 januari 2016 is 
ingesteld, te continueren; 
B. Hierbij als opdracht mee te geven het organiseren van de conferentie, zoals verwoord in 
motie M-4 van 3 juli 2018, en die conferentie medio 2019 plaats te laten vinden; 
C. De raad na de conferentie zal beoordelen of aan de WDO een aanvullende opdracht gegeven 
wordt om onderwerpen voor de raad voor te bereiden; 
Besluit tot 
1. Het opnieuw instellen van de Werkgroep Duurzaam Overbetuwe voor de duur van de 
uitvoering van hetgeen onder 2 hierna verwoordt; 
2. Het geven van de opdracht aan de WDO om uitvoering te geven aan motie M-4 van 3 juli 
2018; 
3. Het verstrekken van een nieuwe opdracht aan de WDO na de conferentie; 
Verzoekt het college 
4. Samen met de WDO tot invulling en uitwerking van de conferentie te komen 
 

Daarin is een verwijzing opgenomen naar de op 3 juli 2018 aangenomen motie over het doel van een te 

organiseren werkconferentie.  

 
roept de Raad en College op 
1. om de WDO te verzoeken om, ondersteund door het College, een conferentie 
te organiseren waar voors en tegens van de verschillende wijzen van 
duurzaam handelen worden besproken, met o.a. als doel om de transitie naar 
een circulaire economie en een duurzame samenleving te versnellen. Zodat 
de raad met de verzamelde informatie haar afwegingen over duurzaamheid, 
samen met het College, kan maken. 

 
Op 13 december 2018 is de werkgroep bijeen geweest om een eerste stap te zetten om 
deze conferentie voor te bereiden. Dit memo is een korte samenvatting van hetgeen in de 
werkgroep aan de orde is geweest met als doel in de volgende vergadering van 6 februari 
a.s. de opzet van de conferentie vast te stellen.  
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Waar staan we? 
Op 7 februari 2017 heeft de raad de Routekaart Duurzaam Overbetuwe (2017 – 2020) 
vastgesteld. Er bestaat behoefte aan inzicht in de huidige stand van de uitvoering van deze 
routekaart. Deze informatie is gewenst om de raad met dezelfde achtergrondinformatie te 
laten starten bij de werkconferentie.  
 
Context 
De raad heeft behoefte aan reflectie op waar we ons op dit moment bevinden in relatie tot de 
ambitie die is neergelegd in de routekaart. Wat staat de gemeente te doen de komende jaren 
om in 2050 energieneutraal te zijn (zie figuur). 
 

  
 
 
Inmiddels heeft de raad de medewerking gegeven aan twee grootschalige duurzame 
energie-initiatieven langs de A15. Het komende jaar zal de raad betrokken worden bij het 
opstellen van een warmteplan en staan we voor de opgave om de twee volgende 
jaarschijven van de routekaart te vullen (2020-2022). Daarmee wordt voor deze 
raadsperiode de kaderstelling bepaald voor de uitvoering van de duurzaamheidsambitie van 
de raad. 
 
Doel conferentie 
Het doel van de conferentie is in feite bepaald in de motie van juli 2018. Het doel is om de 
transitie naar een circulaire economie en duurzame samenleving te versnellen, zodat de 
raad met de verzamelde informatie haar afwegingen over duurzaamheid samen met het 
college kan maken.  
 
Doelgroep conferentie 
Het primaire doel is dat de raad zichzelf wil laten informeren over ontwikkelingen die gaande 
zijn op het gebied van duurzaamheid. Tot nu richten we ons vooral op duurzame 
energieopwekking, maar de komende jaren is behoefte aan verdere verbreding. Het 
Warmteplan zal zich vooral richten op de warmtevoorziening. Maar op het gebied van 
voedsel en biodiversiteit bestaan er behoefte om tot het formuleren van een ambitie te 
komen. Om op deze terreinen tot kaderstelling te komen is het nodig om over voldoende 
informatie te beschikken.  
De werkgroep zou het mooi vinden als de conferentie zou kunnen worden beëindigd met een 
slotresolutie.  
 
Werkvormen 
De werkgroep wil graag interessante spelers op het gebied van verschillende thema’s aan 
het woord laten. Dit kunnen zowel spelers zijn uit Overbetuwe, de Regio of landelijk. Gestart 
kan worden met een plenaire bijeenkomst om daarna in verschillende 
werktafels/gesprekstafels rond thema’s uiteen te gaan, waarna een plenaire afsluiting, zo 
mogelijk met een slotresolutie, kan plaatsvinden. 
 
Thema’s 
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Als thema’s voor de deelsessies zijn genoemd: 
- Warmteplan 

- Circulaire Economie en duurzaam ondernemerschap 

- Voedsel (motie 11- 3 juli 2018 from the farm to the fork) 

- Groen landschap en biodiversiteit 

- Duurzame mobiliteit 

 
Wanneer? 
Een vrijdagmiddag, met doorloop tot begin van de avond in juni. 
 
Met wie? 
Om de thema’s inhoudelijk voor te bereiden een trekker van de werkgroep WDO aan te 
wijzen per thema en dit verder met ondersteuning griffie en ambtelijke organisatie voor te 
bereiden.  
 
Kosten 
De werkconferentie zal gepaard gaan met de nodige kosten voor organisatie, huren ruimte, 
vergoeding sprekers e.d. Deze kosten worden geraamd op circa € 15.000,--  Hiervoor is 
geen dekking aanwezig.  
 
Voorstel 

1. Instemmen met de voorgestelde lijn in de memo 
2. De geformuleerde thema’s terugbrengen naar 3 of 4 
3. Aanwijzen trekker vanuit WDO per thema 

 
 
 


